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فریبا: ساختار باشگاه استقلال باید درست شود
پیشکسوت استقلال گفت: استقلال در چند سال گذشته با مشکلات زیادی روبرو 
بود، از لحاظ س�اختاری و امکانات، مش�کلات مالی بیداد می ک�رد و اینها معضلاتی 

است که باید برطرف شود.
به گزارش ایرنا،»بهتاش فریبا« در گفتگو با خبرنگار ورزش��ی ایرنا اظهار داش��ت: مصطفی 
آجورلو در تیم های مختلف مدیریت کرده است اما استقلال با همه تیم ها فرق دارد و امیدوارم 

او بتواند در این تیم به موفقیت برسد.
وی افزود: استقلال در چند سال گذشته با مشکلات زیادی روبرو بود، از لحاظ ساختاری و 

امکانات، مشکلات مالی بیداد می کرد و اینها معضلاتی است که باید برطرف شود.
پیشکس��وت استقلال خاطرنشان کرد: یکی از اتفاقات خوبی که برای استقلال در این فصل 

رخ داد بسته شدن تیم توسط سرمربی بوده است که اتفاق بسیار خوبی است.
فریبا تصریح کرد: استقلال در برخی از پست ها کمبود بازیکن دارد و کادر فنی این تیم باید 

حداقل دو مهاجم سرعتی جذب کند که توانایی بالایی داشته باشند.
وی تاکید کرد: اس��تقلال با همدلی و اتحاد می تواند در این فصل به ناکامی های چند س��ال 

اخیر خود پایان داده و به موفقیت بزرگ دست پیدا کند.
بازیکن اس��بق اس��تقلال در پایان گفت: تمدید قرارداد فرهاد مجیدی اتفاق خوبی بود تا او 

بدون استرس و در آرامش کارش را با اعتماد بیشتر ادامه دهد.

مدرس فوتبال زنان: 

نباید تیم ملی تا جام ملت ها رها شود
مدرس فوتبال در بخش زنان و اولین کاپیتان تیم ملی زنان ایران گفت: نباید این 

تیم تا جام ملت های آسیا رها شود.
ب��ه گزارش ایرنا، تیم ه��ای ملی فوتبال زنان ایران و اردن در چارچ��وب هفته دوم و پایانی 
مس��ابقات مقدماتی قهرمانی آس��یا ۲۰۲۲ به مصاف هم رفتند که در پایان ش��اگردان مریم 
ایراندوست در ضربات پنالتی به برتری رسیدند و برای اولین بار در تاریخ راهی جام ملت های 

آسیا شدند.
لی��لا وق��اری در گفت وگو ب��ا خبرنگار ایرنا، با اش��اره به راهیابی تیم فوتب��ال زنان ایران به 
مسابقات جام ملت های آسیا اظهار داشت: ابتدا این موفقیت را به تمام مردم تبریک می گویم 
و به بازیکنان و کادر فنی خسته نباشید می گویم که توانستند این موفق بزرگ را رقم زدند.  
وی در ادامه با اشاره به بازی با اردن افزود: بازی با تیم های عربی از جمله اردن همیشه برای 
ما مهم و سخت بوده است. اردن هیچ وقت تیم قدری نبود که بتواند برای ما دردسرساز شود. 

با این حال این برد هم نتیجه خوبی بود و به دختران ایران تبریک می گویم.
اولی��ن کاپیتان تیم ملی فوتب��ال زنان ایران اضافه کرد: من در تیم های پایه با این بازیکنان 
کار کردم و همه آنها اس��تعدادهای خوب، بی نظیر و با غیرتی هس��تند. ما مشکل زیر ساخت 

در فوتبال زنان داشتیم نه مشکل بازیکن و یا مربی.
وی در پاس��خ به این پرس��ش که آیا تیم زنان ایران می تواند در مسابقات جام ملت ها موفق 
عمل کند، خاطرنش��ان کرد: فوتبال ما از نظر استعداد شرایط خیلی خوبی دارد. مشکل فقط 
زیر ساخت و نبود برنامه است. اگر برنامه مدون داشته باشیم مقابل تیم های آسیایی که هیچ، 

تیم های قدرتمند جهان را هم شکست خواهیم داد.

سجادی: ورزش زنان در ۲ بخش قهرمانی و همگانی 
تقویت می شود

وزیر ورزش و جوانان با اش�اره به اهمیت وزرش زنان و توس�عه آن گفت: معاونت 
تخصصی ورزش زنان در تلاش است تا ضمن حفظ ارزش ها و حجاب این قشر، بستر 
و شرایط مناسب برای فعالیت آنان در دو حوزه قهرمانی و همگانی را نیز مهیا کند.

به گزارش ایرنا از اعلام  وزارت ورزش و جوانان، »سید حمید سجادی« درباره جزئیات ایجاد 
شورایی برای پیگیری مطالبات جوانان در وزارت ورزش و جوانان، اظهار کرد: معاونت جوانان 
وزارت ورزش و جوانان در س��اختار اداری خود باقی می ماند اما آنچه که  متفاوت با گذش��ته 
اس��ت و قرار است برروی آن کار کارشناس��ی صورت بگیرد و جلسات مقدماتی و کارشناسی  
آن نیز آغاز ش��ده، یک گروه مش��ورتی با تخصص جوانان است که افراد آن دغدغه مند و آشنا 
با جبهه فرهنگی انقلاب و بیانیه گام دوم انقلاب هستند که تا حدودی نفرات آن را هم برای 

عضویت در این گروه شناسایی کرده ایم.
وی با اش��اره به فاکتورها و شاخص های انتخاب افراد برای این گروه مشورتی، تصریح کرد: 
افراد این گروه مشورتی کارشناسانی هستند که با خواسته ها، مطالبات و روحیه جوانان آشنا 
هستند. معاونت جوانان رسالت خود را انجام می دهد اما این شورا یک شورای مشورتی برای ما 
می شود که محتوای کار معاونت جوانان را با هماهنگی و هم فکری این شورا ترسیم و طراحی  

می کنیم و در دستور اجرای کار خود قرار می دهیم.
وزیر ورزش و جوانان ادامه داد: خدمت رییس جمهوری هم این طرح را توضیح دادیم که در 
آینده ان شاالله معاونت جوانان، حوزه جوانان و خود وزارت ورزش و جوانان به یک قرارگاه یا 

هیات امنا در بخش جوانان تبدیل شود تا مطالبات جوانان را بیش از پیش دنبال کنیم.
وی درباره پیشنهاد شورای عالی انقلاب فرهنگی مبنی بر تشکیل وزارت امور خانواده، زنان 
و جوانان، گفت: هرچه تصمیم گیری شود ما به آن عمل می کنیم . ما سرباز ولایت، رهبری، 
مملکت و در خدمت دکتر رئیسی و عضو کوچکی از کابینه ارزشمند وی هستیم. خود را ملزم 
به همکاری و هم فکری با آنچه به خیر و صلاح مملکت پیش بینی، طراحی، تصمیم گیری و 

سیاست گذاری شود، می دانیم و باور داریم هر تصمیمی که گرفته شود بهترین اتفاق است.
وزیر ورزش و جوانان در ادامه توس��عه ورزش بانوان را مورد توجه قرار داد و گفت: معاونت 
تخصصی ورزش بانوان در تلاش است تا ضمن حفظ ارزش ها و حجاب بانوان، بستر و شرایط 
مناس��ب برای فعالیت آنها برای پرداختن ب��ه ورزش در دو حوزه قهرمانی و همگانی نیز مهیا 

کند.
وی ای��ن نکته را مورد تاکید قرار داد که حرکت، پویایی، تحرک و فعالیت جس��می همگی 
در کنار آموزه های دینی شعائر مذهبی و ارزش های فرهنگی با ایجاد شرایط مناسب ،توسعه 

پیدا کند.
 س��ید حمید س��جادی ادامه داد: بانوان ورزش��کار ما هم اکنون با حجاب و حفظ ارزش ها 
قهرمان المپیک پارالمپیک، جهان و جز برترین ها در آسیا هستند، و ما موظف هستیم شرایط 

بهتری را برای افتخارآفرینی در میادین بین المللی مهیا کنیم.

وضعیت پر ابهام مالکیت هوادار
باش�گاه هوادار تهران در ش�رایطی که باید خود را برای حضور در لیگ برتر آماده 

کند اما هنوز وضعیت مالکیتش مشخص نیست.
به گزارش ایس��نا، پس از صعود تیم فوتبال هوادار تهران به لیگ برتر، حرف  و حدیث های 
فراوانی درباره وضعیت این تیم در لیگ برتر مطرح بود. با وجود اینکه گفته می ش��د عنایتی 
امتیاز تیم را به یک باشگاه تازه سقوط کرده می فروشد اما در نهایت این اتفاق رخ نداد تا طی 
خبری رس��می از سوی رسانه رسمی این باشگاه اعلام شود که مالکیت هوادار یه یک شرکت 

بازرگانی واگذار شده است.
با این حال در چند روز اخیر خبر رس��ید که مالکان جدید هوادار از تصمیم خود برای تیم 
داری در لیگ برتر منصرف شده اند. از قرار معلوم اختلاف حساب آنها با عنایتی باعث شده با 

وجود توافقات اولیه، آنها از خرید امتیاز باشگاه هوادار منصرف شوند.
در حالی که حدود یک ماه دیگر فصل جدید لیگ برتر فوتبال ایران آغاز می ش��ود و هوادار 
هم فعالیت خوبی در نقل وانتقالات داشته است اما بحث کنارگیری مالکان باشگاه، مشکلاتی 
را برای این تیم تازه لیگ برتری ش��ده ایجاد کرده اس��ت. در روزهای اخیر تلاش های زیادی 
انجام شده تا وضعیت مالکیت هوادار به صورت قطعی مشخص شود اما با این وجود تلاش ها 

بی نتیجه مانده است.

مدال آور المپیک آپارتمانش را به مربی خود بخشید
کش�تی گیر اوکراینی پاداش خود را به س�رمربی خود داد که این امر باعث تمجید 

مسئولان شد.
به گزارش ایس��نا و به نقل از اس��پورت اکس��پرس، ایرینا کولیادنکو اوکراینی دارنده مدال 
برن��ز المپی��ک توکیو پاداش خود را که یک آپارتمان بود ب��ه مربی خود داد که باعث تمجید 
مس��ئولان از او شد و به همین خاطر یک آپارتمان دیگر دریافت کرد. مقامات ایرپن )منطقه 
کیف(، جایی که این ورزشکار زندگی می کند تصمیم گرفتند به او برای چنین عملی پاداش 
دهند. الکس��اندر مارکوشین ش��هردار ایرپن به همراه کارآفرینان شهر، یک آپارتمان دیگر به 
دارنده مدال المپیک اهدا کردند. مارکوشین گفت: این ورزشکار یک الگو است و با این اقدام 
خود نشان داد که چه کار ارزنده ای کرده و به همین خاطر چنین تصمیمی برای او گرفتیم. 

کولیادنکو در مسابقات کشتی آزاد زنان در وزن ۶۲ کیلوگرم سوم شد.

هرچه ریزش نیمکت تیم ه�ای فوتبال ایرانی 
زیاد اس�ت، خیزش مربیان جدید،  کم اس�ت و 
انگار آدم ت�ازه ای برای تغییر و تحول در تیم ها 

وجود ندارد.
به گزارش ایسنا، در حالی که از مدت ها قبل بسیاری 
از تیم ه��ا از مدت ها قبل س��رمربیان خود برای فصل 
جدی��د لیگ برتر فوتبال ایران را مش��خص کرده اند، 
نفت مسجد سلیمان روزهای عجیب و غریبی را پشت 
س��ر می گذارد. مدیران این باشگاه از یک ماه قبل به 
این سمت با سه گزینه مختلف به توافق رسیده اند که 
هر س��ه ید طولایی در تغییر تیم دارند و آزمون خود 

را در تیم های گذشته داده اند.
محمود فکری، سید اکبر پورموسوی و فراز کمالوند، 
س��ه مربی بیرون مانده از لیگ بیست و یکم هستند 
که ش��اید به هر نحوی دوس��ت دارند در فصل جدید 
لیگ برتر ه��م تیمی را از آن خود کنند و از یک ماه 
پی��ش به این س��مت، به ترتیب ب��ا نفتی ها به توافق 

رسیده اند.
این تعداد تغییر و تحول در میان تیم ها و همینطور 
رفتاره��ای خارج از ع��رف آنان در تواف��ق با نام های 
مختلف که حاکی از نداشتن برنامه برای فصل جدید 
لیگ برتر ایران اس��ت، با روی آوردن به مربیانی رقم 
خورده است که در تیم های متعددی مربیگری کرده 
و عملا هیچ دس��تاورد ش��اخصی نداش��ته اند که اگر 

داشتند، در همان تیم ها به کار خود ادامه می دادند.
ش��اید مدیران ای��ران توجیه خاص خ��ود را درباره 
تصمیم��ات تعجب برانگیزش��ان داش��ته باش��ند اما 
کافی اس��ت که مثلا نگاهی به فصل جدید لیگ برتر 
انگلس��تان بیندازیم و ببینیم کدام یک از این رفتارها 
که گفته ش��د، در تیم های لی��گ انگلیس هم رویت 
شده اس��ت که بی شک برترین مس��ابقات باشگاهی 

فوتبال جهان محسوب می شود.

* نیمکت های سست مربیگری در ایران
در شروع فصل جدید لیگ انگلستان فقط چهار تیم 
به س��راغ گزینه های جدید رفتند. تاتنهام به سراغی 
سرمربی ولورهمپتون رفت تا جای مورینیو را پر کند 
و در نتیجه "گرگ ها" برای پر کردن جای اس��پریتو 
بای��د یک مربی جدید )برونو لاژ( را پیدا می کردند. با 
رفت��ن آنچلوتی به رئ��ال، اورتون جای او را با بنتیس 
پر ک��رد و در آخر، کریس��تال پالاس ب��ه جای روی 
هاجس��ون کهنه کار سراغ پاتریک ویرا رفت.  حالا در 
ایران، حداقل هشت تیم مربیان خود را تغییر داده اند 
و برخی تیم ها مانند تراکتور بعد از توافق با یک مربی، 
مجددا مربی گذش��ته خود را سر کار برگردانده اند یا 
آلومینی��وم اراک که فصل قبل توس��ط خطیبی رها 

شده بود، مجددا به سراغ این مربی رفت.
* حلقه بسته مربیانِ امتحان پس داده

انگلیس��ی ها برای نیمکت های مربیگ��ری خود به 

س��راغ نام های جدید رفته اند ک��ه پیش از این تجربه 
مربیگری در این لیگ را نداش��تند و قطعا داشته های 
جدیدی را با خود به فوتبال این کش��ور خواهند آورد 
و با هدف مش��خصی به کادرفنی ای��ن تیم ها ملحق 

شده اند.
ب��ه جز پاتریک ویرا و برونو لاژ ک��ه برای اولین بار 
در فوتبال انگلیس مربیگ��ری می کنند، همین الان، 
توخل، کلوپ، سولسش��ایر، گواردیولا، فرانک، هاسن 
هوتل، بیلس��ا و مونوز برای نخس��تین ب��ار در دوران 
مربیگ��ری خود ب��ه لیگ انگلیس آمده ان��د و در این 

کشور فعالیت می کنند.
درباره لیگ برتر ایران باید گفت به جز نویدکیا که 
در اولین تی��م دوران مربیگری خود فعالیت می کند، 
س��ایرین حداق��ل در چندی��ن تیم مختل��ف حضور 
داشته اند و این عدد برای برخی مانند فیروز کریمی و 

فراز کمالوند به بیش از ۲۰ تیم مختلف می رسد!

پیش از این گفته شده بود که فدراسیون فوتبال و 
سازمان لیگ قرار است قانونی را مصوب کنند که هر 
مربی تا پنج هفته ابتدایی لیگ را با یک تیم س��پری 
کند، از آن پس تا پایان فصل قادر به فعالیت در تیم 

دیگری نیست.
* هر فصل در یک تیم!

به برخ��ی از نام ها در فوتبال ایران که می نگریم، با 
اتفاق و پدیده عجیبی مواجه می شویم. در واقع برخی 
از مربیان هر س��ال در یک تیم )برخی در چند تیم( 
مربیگ��ری می کنند و هیچ ثباتی در کارش��ان وجود 
ندارد و هیچ فرصتی برای دانش افزایی ندارند؛ مانند 
آنچ��ه گواردیولا یا زیدان برای مقطع��ی انجام دادند 
و در عی��ن موفقی��ت، برای کس��ب اطلاعات و دانش 

جدید، فرصتی به خود دادند.
علیرضا منصوریان، مهدی تارتار، رضا مهاجری، فراز 
کمالوند، س��یروس پورموسوی، عبدالله ویسی، رسول 
خطیی، مجتبی حس��ینی و ... مربیانی هستند که در 
طی سال اخیر )برخی در دو سال( در سه تیم مختلف 
حضور داش��تند. آن ها نه محدودیت��ی دارند و نه از 

ثبات لذت می برند!
حال سوال این است که در پی این جابجایی ها چه 
اتفاقی می افتد و آی��ا مربی ای که در چند تیم قبلی 
خود موفق نبوده، چه داش��ته ای برای دیگر تیم لیگ 
برتر ایران خواهد داش��ت؟ تجربه نشان داده که این 
قبی��ل جابجایی ها هیچ برنامه و موفقیتی را به دنبال 

نداشته است.
ب��ا این تغییر و تحولات که هر چیزی جز مس��ائل 
فن��ی و فوتبالی بر آن دلالت دارن��د، آیا باید امیدوار 
باشیم فوتبال ایران نفس تازه ای بکشد و پیشرفت را 
تجرب��ه کند؟ قطعا این مربیان نه فرصتی برای دانش 
افزایی داش��ته اند و نه اطلاعات جدی��دی به فوتبال 

ایران تزریق خواهند کرد.

یکی از خواس�ته های کریس�تیانو رونالدو در منچس�تریونایتد 
ظاهرا خ�وب پیش نرفت�ه و موجب نارضایتی همبازیانش ش�ده 

است.
به گزارش ایلنا، بازگشت کریستیانو رونالدو به منچستریونایتد شرایط 
را در ش��یاطین س��رخ تغییر داده اس��ت اما همه موارد مربوط به او به 
راحتی در باش��گاه پذیرفته نشده است. جذب ستاره پرتغالی تأثیر مالی 
زی��ادی بر یونایتد داش��ت ام��ا او تاثیر حضور خ��ود را در رختکن حس 
می کن��د و البته تمام ه��م تیمی هایش از تغییراتی ک��ه او ایجاد کرده، 

خوشحال نیستند.
به نقل از روزنامه س��ان، کریستیانو منوی شخصی خود را به سرآشپز 
منچستریونایتد تحمیل کرده است و برخی از غذاهای موردنظر او مورد 
پس��ند هم تیمی های��ش قرار نگرفته اس��ت. یک منبع آگاه در باش��گاه 
منچس��تریونایتد به این روزنامه گفت: "او این را دوس��ت دارد و با رژیم 
غذایی مدنظرش کار می کند، اما دیگران آن را دوست ندارند. کریستیانو 

بسیار متمرکز است و آشپزها سعی می کنند به او کمک کنند."
یک��ی از غذاهای جدید من��وی رونالدو که به سرآش��پز تحویل داده، 
باکالهائو است. 7 سال پیش وقتی رونالدو در رئال مادرید حضور داشت، 
هیلیو بوریرو، آش��پز سرش��ناس پرتغالی که آش��پز تیم ملی فوتبال این 

کشور هم بوداز غذای محبوب رونالدو رونمایی کرده بود.
او گفته بود: باکالهائو براز )نوعی غذای سنتی پرتغال که با کمک ماهی، 
س��یب زمینی و تخم مرغ پخته می ش��ود( غذای محبوب رونالدوس��ت. 
نمی توان آن را همیشه پخت چرا که کالری بسیار بالایی دارد اما خیلی 
خوش��مزه است. مادرش هم آن را می پزد و در خانه شان به طور مداوم 

این غذا را می خورد."
ستاره پرتغالی در مدت زمان حضورش در سری آ و یوونتوس هم این 
رژیم خاص را مدنظر داش��ت. سرآشپز معروف ایتالیایی، جورجیو بارون 

در ط��ول مدت حضورش در ایتالیا و زمانی ک��ه برای تیم یوونتوس کار 
می کرد، بر رژیم غذایی کریستیانو رونالدو، نظارت داشت.

بارون گفته بود: "من برای او غذاهای ارگانیک، ماهی، مرغ، گوس��اله، 
تخم م��رغ، آووکادو، روغن نارگیل و برنج قهوه ای می آورم. رونالدو رژیم 
غذای��ی غنی از پروتئین را ترجیح می دهد، در حالی که قندها، چربی ها 
و کربوهیدرات ها را به حداقل می رساند. او علاوه بر غلات کامل و سالاد، 
غذاهای دریایی مانند میگو و اختاپوس را نیز دوست داشت. رژیم رونالدو 
با تمرینات س��خت همراه ب��وده و او علاقه زیادی به خوردن صبحانه در 

صبح زود دارد."
در ماه گذشته، لی گرانت، دروازه بان سوم منچستریونایتد، در مصاحبه 
ای با تاک اسپورت، درباره تاثیر رژیم کریستیانو رونالدو صحبت کرد. لی 
گرانت گفت: "روز جمعه که غذا خوردن تیم تمام ش��د، چندین دسر در 
منو شامل پای سیب، کلوچه هایی خامه ای و غیره روی میز غذاخوری 
وجود داش��ت، اما هیچ کس جرات نکرد که به س��راغ آنها برود. یکی از 
همبازیانم از من پرسید در بشقاب کریستیانو چه چیزهایی وجود دارد؟ 
این س��الم تری��ن غذایی بود که می توانید تصور کنی��د. او چندین چیز 
مختلف در بشقاب خود داشت که شامل کینوا، آووکادو و چند تخم مرغ 

آب پز بود. همین رژیم دلیل اصلی فرم فوق العاده رونالدو است."

ناراحتی بازیکنان منچستریونایتد از رژیم غذایی رونالدو!

انجام تست پی سی آر در دیدار تیم های ملی فوتبال ایران و کره 
جنوبی، قطعی نیس�ت و صرفا تا کنون تنها شرط قطعی، تزریق ۲ 

دز واکسن کروناست.
ب��ه گزارش ایس��نا، دیدار تیم های ملی فوتبال ای��ران و کره جنوبی از 
س��ری رقابت ه��ای مرحله نهایی انتخابی جام جهان��ی ۲۰۲۲ قطر، قرار 
اس��ت ۲۰ مهر در ورزش��گاه آزادی برگزار شود و به همین منظور حضور 

تماشاگران در این مسابقه با شروط خاصی همراه شده است.
چندی پیش علیرضا رییسی، سخنگوی ستاد مقابله با کرونا اعلام کرد 
۱۰ هزار تماش��اگر به شرط تزریق ۲ دُز واکسن کرونا، با ماسک و فاصله 
گذاری اجتماعی می توانند در ورزش��گاه آزادی ش��اهد بازی ایران و کره 
جنوبی باشند. با این وجود به تازگی غلامرضا نوروزی، رییس فدراسیون 
پزشکی ورزشی اعلام کرد که شروط حضور تماشاگران در دیدار تیم های 

مل��ی فوتبال ایران و کره جنوبی، تزریق ۲ دز واکس��ن کرونا و نیز انجام 
تست پی سی آر است. بر اساس اطلاع خبرنگار ایسنا تاکنون صرفا تزریق 
۲ دُز واکسن کرونا برای افرادی که تمایل دارند این مسابقه را در ورزشگاه 
آزادی تماش��ا کنند قطعی شده و در رابطه با انجام تست پی سی آر هنوز 
تصمیم نهایی اتخاذ نشده و به احتمال زیاد حضور در این مسابقه به انجام 

تست پی سی آر منوط نخواهد شد.

پی سی آر در دیدار ایران و کره جنوبی قطعی نیست!

حلقه بسته مربیگری در ایران!

لقب طارمی در روز بازگشت سزار به رُمافزایش اختیارات وزارت ورزش برای تقویت ساحت جوانان
وزیر ورزش و جوانان با اش�اره به تبدیل وزارت ورزش و 
جوانان به قرارگاه حوزه جوانان، گفت: قرار است اختیارات 
قانون�ی ب�ه وزارت ورزش و جوان�ان بدهند ک�ه بتوانیم به 
تکالیف س�ایر وزارتخانه ها )پیرامون ح�وزه جوانان( ورود 

کنیم و جایگاه و ساحت فعلی جوانان را تقویت کنیم.
سید حمید سجادی در گفت وگو با ایسنا، درباره جزئیات ایجاد 
شورایی برای پیگیری مطالبات جوانان در وزارت ورزش و جوانان، 
اظهار ک��رد: معاونت جوانان وزارت ورزش و جوانان در س��اختار 
اداری خود باقی می ماند اما آنچه متفاوت با گذش��ته می خواهیم 
ترس��یم کنیم و کار آن و جلس��ات مقدماتی و کارشناس��ی اش را آغاز کرده ایم، یک گروه مشورتی با تخصص 
جوانان اس��ت که افراد آن دغدغه مند و آش��نا با جبهه فرهنگی انقلاب و بیانیه گام دوم انقلاب هستند که تا 

حدودی نفرات آن را هم برای عضویت در این گروه شناسایی کرده ایم.
وی با اش��اره به فاکتورها و ش��اخص های انتخاب افراد برای این گروه مشورتی، تصریح کرد: افراد این گروه 
مش��ورتی جوانانی هس��تند که با خواسته ها، مطالبات و روحیه جوانان آشنا هس��تند. معاونت جوانان رسالت 
خود را انجام می دهد اما این شورا یک شورای مشورتی برای ما می شود که محتوای کار معاونت جوانان را با 

هماهنگی و هم فکری این شورا ترسیم و طراحی  می کنیم و در دستور اجرای کار خود قرار می دهیم.
وزیر ورزش و جوانان ادامه داد: خدمت رئیس جمهوری هم این طرح را توضیح دادیم که در آینده ان شاالله 
معاون��ت جوانان، ح��وزه جوانان و خود وزارت ورزش و جوانان به یک ق��رارگاه یا هیات امنا در بخش جوانان 

تبدیل شود تا مطالبات جوانان را بیش از پیش دنبال کنیم.
وی درباره پیشنهاد شورای عالی انقلاب فرهنگی مبنی بر تشکیل وزارت امور خانواده، زنان و جوانان، گفت: 
هرچه تصمیم گیری ش��ود ما تابع هستیم. ما س��رباز ولایت، آقا و مملکت هستیم. در خدمت دکتر رئیسی و 
عضو کوچکی از کابینه ارزشمند وی هستیم. ما خود را ملزم به همکاری و هم فکری با آنچه به خیر و صلاح 
مملکت پیش بینی، طراحی، تصمیم گیری و سیاست گذاری شود، می دانیم که ان شاالله اگر تصمیمی گرفته 

می شود بهترین اتفاق بیافتد.
وزیر ورزش و جوانان در پاس��خ به این س��وال که بعضا ممانعت هایی در مقاطع مختلف زمانی برای دوچرخه 
سواری زنان در سطح کوچه و خیابان انجام شده است و با توجه به اینکه تاکید شما بر ترویج ورزش همگانی 
در سطح کوچه و خیابان بوده، نظرتان درباره این ممانعت ها چیست؟، تصریح کرد: این مباحث را من شنیده ام، 
مطرح هس��ت. معاونت تخصصی ورزش بانوان ما در حال بررس��ی و فکر برای آن هستند تا هم بحث ارزش ها 
و حجاب خانم ها رعایت ش��ود و هم بحث فعالیت، پویایی و تکاپوی آنها رعایت شود. قرار نیست خانم های ما 
چون زن هستند و ان شاالله باید حجاب خوبی داشته باشند، از حرکت محروم باشند. حرکت، پویایی، تحرک 

و فعالیت جسمی همگی در کنار آموزه های دینی ما و رعایت شعائر دینی و حجاب ما است.
س��جادی در پایان س��خنان خود، ادامه داد: خانم هایی داریم که با حجاب قهرمان المپیک و پارالمپیک و 
قهرمان جهان ش��دند. خانم هایی داریم که در عرصه های آس��یایی، بین المللی، جهانی، المپیک و پارالمپیک 
توانستند با رعایت حجابشان قهرمان هم بشوند و دلیلی ندارد چون خانم و با حجاب هستند به فعالیت ورزشی 
گرایش��ی نداش��ته باشند. اما به طور ویژه در مورد دوچرخه س��واری چون به من هنوز گزارشی داده نشده، با 
معاونت تخصصی این موضوع یعنی معاونت ورزش بانوان حتما مطرح و صحبت می کنم، دیدگاه کارشناس��ی 

آنها را اخذ و حتما اطلاع رسانی می کنیم.

تمجی�د ویژه س�رمربی افس�انه ای منچس�تریونایتد از 
»رونالدو« و لقب س�ایت های جهان به طارمی از مهمترین 

اخبار منتشره در سرویس ورزشی ایرنا بود.
به گزارش ایرنا، خروجی گروه ورزش ایرنا شاهد اخبار متنوعی 
از فوتب��ال و منه��ای فوتبال بود که خوان��دن آن می تواند برای 
مخاطبان جذاب باش��د. در این روز کریس��تیانو رونالدو از سوی 
س��رالکس فرگوسن لقب س��زار فوتبال گرفت و بازگشت وی به 
اولترافورد مانند بازگشت سزار به رم توصیف شد. متن کامل این 

خبر در اینجا قابل ملاحظه است. 
البته این تنها رونالدو نبود که در این روز یک لقب خاص را از آن خود کرد بلکه ستاره ایرانی لیگ پرتغال 
نیز مورد تمجید رس��انه های ورزشی قرار گرفت. سایت های خارجی از مهدی طارمی به عنون قاتل احتمالی 

لیورپول یاد کرد. 
بازگشت مسی و تقابل وی با پپ گواردیولا از مهمترین اخبار جهان فوتبال بود که متن کامل این خبر در 

اینجا قابل خواندن است. مسی در ۲ بازی اخیر لیگ فرانسه به خاطر  مصدومیت غایب بود. 
یوونتوس که با جدایی کریستیانو رونالدو دچار افُت شده با مصدومیت دیبالا و موراتا در شرایط بحرانی قرار 
گرفته و بنا به اعلام س��ایت این باشگاه باید دیدار چلس��ی در لیگ قهرمانان بدون این ۲ بازیکن برگزار کند. 

متن کامل خبر در لینک قابل مشاهده است.
»نیمکت نش��ینی صدای س��تارگان پاری س��ن ژرمن را درآورد« خبری بود که از اعتراض س��تاره های تیم 

پاریسی به نیمکت نشینی منتشر شد و متن آن نیز در لینک قابل ملاحظه است.
خبر بازدید سرزده مدیر عامل استقلال از آکادمی این باشگاه را می توان در اینجا ملاحظه کرد. در این بازدید 

آرش برهانی سرمربی  امیدها نکاتی را درباره اهمیت پشتوانه سازی برای تیم بیان کرد. 
پیشکس��وت استقلال گفت: استقلال در چند سال گذشته با مشکلات زیادی روبرو بود، از لحاظ ساختاری 
و امکانات، مش��کلات مالی بیداد می کرد و اینها معضلاتی اس��ت که باید برطرف شود. این بخشی از مصاحبه 
بهتاش فریبا با ایرنا بود که متن کامل آن در اینجا منتش��ر ش��ده است. اهمیت بخش جوانان و توسعه ورزش 
زنان با رعایت حجاب اس��لامی از مهمترین دس��تورالعمل هایی بود که حمیدرضا سجادی برای وزارت ورزش 

بیان کردند. متن کامل سخنان سجادی در اینجا منتشر شده است. 
بازگش��ت سون هیونگ ملی به ترکیب کره و س��فر او به تهران برای دیدار با تیم ملی فوتبال ایران از دیگر 
اخباری بود که در آستانه مسابقه حساس دو کشور می تواند جذابیت های زیادی برای خوانندگان داشته باشد. 
متن این خبر در لینک قابل ملاحظه اس��ت. معرفی تیم فوتس��ال قزاقستان حریف ایران در مرحله یک چهارم 
نهایی گزارشی بود که به احتمال موفقیت ایران برابر این تیم چند ملیتی می پرداخت. متن گزارش در لینک 
قابل خوانش اس��ت.  رویای وزنه بردار جوان ایرانی برای حضور در المپیک ۲۰۲۴ توکیو از دیگر اخباری بود 
که در خروجی خبرگزاری ایرنا قرار گرفت. علیرضا یوسفی در مصاحبه با ایرنا به تشریح برنامه های چند سال 

آینده خود پرداخت. این برنامه ها در اینجا قابل مشاهده است.
»تقدی��ر از داور بین المللی تیران��دازی با کمان ایران در آمریکا«، عنوان خبری ب��ود که روابط عمومی این 

فدراسیون از حاشیه مسابقات تیر وکمان آمریکا منتشر کرد. متن این خبر در لینک زیر آمده است. 
»فرصت تاریخ س��ازی برای تیم های تنیس روی میز ایران« عنوان خبری درباره مس��ابقات این رش��ته در 

دوحه بود.


